

Title (en)

Recording apparatus for flat data carriers.

Title (de)

Registriergerät für flache Datenträger.

Title (fr)

Appareil d'enregistrement pour supports de données plats.

Publication

EP 0498041 A2 19920812 (DE)

Application

EP 91118469 A 19911030

Priority

DE 4036403 A 19901115

Abstract (en)

For a recording apparatus, in which recording or print carriers are transported between an entry/extraction position and a recording position in one or more guide shafts, there is an access subassembly (2), by means of which an adjustment of the guide shafts between the position of the entry/extraction orifices (13, 14) of the recording apparatus and the position of guide-shaft portions (11, 12) formed by assembly plates (3, 4 and 5, 6) of a recording subassembly (1) is brought about. The access subassembly (2) can be connected in a pluggable manner to the recording subassembly and, where two guide shafts are concerned, consists of three components (22, 23, 24) which can be connected by joining and catching means (for example, 47, 49, 53; 59, 60, 63; 55, 65) and which enclose the guide-shaft portions (15, 16) between the recording subassembly (1) and the entry/extraction orifices (13, 14). <IMAGE>

Abstract (de)

Für ein Registriergerät, in welchem Aufzeichnungs- oder Druckträger zwischen einer Eingabe-/Entnahmeposition und einer Registrierposition in einem oder mehreren Führungsschächten transportiert werden, ist eine Zugangsbaugruppe (2) vorgesehen, mit welcher eine Anpassung der Führungsschächte zwischen der Lage der Eingabe-/Entnahmeöffnungen (13, 14) des Registriergerätes und der Lage von Führungsschachtabschnitten (11, 12), die von Montageplatten (3, 4 bzw. 5, 6) einer Registrierbaugruppe (1) gebildet sind, geschaffen wird. Die Zugangsbaugruppe (2) ist mit der Registrierbaugruppe steckbar verbindbar und besteht im Falle von zwei Führungsschächten aus drei Bauteilen (22, 23, 24) die durch Füge- und Rastmittel (z. B. 47, 49, 53; 59, 60, 63; 55, 65) verbindbar sind und die Führungsschachtabschnitte (15, 16) zwischen der Registrierbaugruppe (1) und den Eingabe-/Entnahmeöffnungen (13, 14) einschließen. <IMAGE>

IPC 1-7

G01P 1/12; G07C 5/12; G07C 7/00

IPC 8 full level

G01D 15/32 (2006.01); **G01D 15/28** (2006.01); **G07C 5/00** (2006.01); **G07C 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07C 5/12 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 4036403 C1 19910919; AR 243699 A1 19930831; BR 9104886 A 19920623; EP 0498041 A2 19920812; EP 0498041 A3 19921028; EP 0498041 B1 19950301; JP H04366720 A 19921218; JP H0718718 B2 19950306; ZA 919038 B 19920826

DOCDB simple family (application)

DE 4036403 A 19901115; AR 32116291 A 19911115; BR 9104886 A 19911111; EP 91118469 A 19911030; JP 29699691 A 19911113; ZA 919038 A 19911114